
Protokół nr 43/2013
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 27 listopada 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.10 w sali narad Rady Miasta.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2013.
3. Projekt uchwały w sprawie środków na usuwanie azbestu.
4. Projekty uchwał oświatowych.
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.
6. Projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.
7. Wolne głosy i wnioski.
8. Przyjęcie protokołów 36/2013, 37/2013, 38/2013, 39/2013.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Temat zreferował p. Skarbnik. Wzrost stawek podatku o 0,9% tj. o wskaźnik inflacji. Skutki 
wzrostu to wzrost dochodów o około 84 tys. złotych.
Radny Bielawski zapytał: Czy Urząd Miasta posiada jakąś wiedzę o istnieniu szarej strefy w 
zakresie płacenia podatków od nieruchomości.
Odpowiedział p. Skarbnik i p. Burmistrz, że robi się wszystko, aby to wychwycić. Dwa lub trzy lata
temu została zatrudniona do tego osoba. Posługujemy się również mapami geodezyjnymi, aby 
wychwycić nieprawidłowości.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 1 radny
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.2
P. Skarbnik przedstawił uchwałę i autopoprawki, omówił zmniejszenie wydatków i zmniejszenie 
dochodów oraz przesunięcie kwot między rozdziałami.
Radny Bielawski zapytał czy autopoprawki bilansują się. Odpowiedź: tak.
Radną Matysiak interesowała sprawa dochodów od deweloperów i w jakiej wysokości 
wprowadzono je do budżetu. P. Skarbnik: W grudniu zostaną urealnione. Staramy się uzyskać 
korzystny dla miasta wynik, chociaż sprawa jest w sądzie.
Radny Okupniak zapytał o podział kosztów remontów SP1 i SP4. Odpowiedź: SP1 6362,-   SP4 
6700,-.



Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.3
Radna Matysiak zapytała: Kto wnioskuje o tę kwotę? Odpowiedział p. Burmistrz: Wnioskuje 
Starostwo, bo to zadanie Starosty, a my wspieramy.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków na 
usuwanie azbestu.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.4
Uchwały zostały omówione na poprzednim wspólnym posiedzeniu z Komisją Sfery Społecznej.
Poprawiono błąd pisarski. Dotacja pokryje wydatki.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
dotacji z budżetu Miasta Luboń w wysokości wyższej niż  wysokość określona w ustawie o 
systemie oświaty.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.5
Na poprzedniej komisji głosowano wniosek w tej sprawie pozytywnie.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Poznańskiemu.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 2 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.



Ad.6
Komisja nie opiniowała uchwały.

Ad.7
Brak.

Ad.8
Członkowie komisji przyjęli protokoły łącznie: nr 36/2013, 37/2013, 38/2013, 39/2013.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Posiedzenie zakończono o godz. 18.10.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.


